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BR. 0012.1.1 (7).2025 

 

Protokół Nr 1 (7) /2025 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

w dniu 24 lutego 2025r. 

w sali konferencyjnej ( sala Nr 12) Starostwa Powiatowego w Hajnówce 

  

Obrady Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji Małgorzata Siemieniuk. W obradach 

udział wzięli wszyscy członkowie Komisji ( lista obecności w załączeniu).  
 

 

 

Ponadto w obradach Komisji udział wzięli: 

- Samuel Szymaniuk – Starostwo Powiatowe w Hajnówce; 

- Grażyna Świętochowska – Skarbnik Powiatu 

 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła następujący porządek obrad Komisji: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Informacja o działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 

5. Informacja o realizacji powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony 

bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego. 

6. Informacja na temat gospodarki leśnej w Nadleśnictwach z terenu Powiatu Hajnowskiego. 

7. Informacja na temat realizacji sprawowania nadzoru nad lasami nie stanowiącymi 

własności Skarbu Państwa na terenie Powiatu Hajnowskiego.  

8. Zaopiniowanie projektów uchwał na XI sesję Rady Powiatu. 

9. Sprawy różne. 

 

Do punktu 2-go: 

Do przedstawionego porządku obrad członkowie Komisji uwag nie wnieśli. Porządek 

obrad został przyjęty jednogłośnie (wszyscy „za”). 

 
 

Do punktu 3-go: 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie (wszyscy 

„za”). 
 

Do punktu 4-go: 

W powyższym punkcie Komisja zapoznała się z informacją o działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Ja się odniosę tylko w kilku słowach do tego 

sprawozdania, jak będą pytania, to z przyjemnością odpowiem. Chcę powiedzieć, że od ponad 

roku czasu co miesiąc zwołuję posiedzenie nadzwyczajne, jeżeli chodzi o nasze bezpieczeństwo, 

w którym uczestniczą przedstawiciele wszystkich służb mundurowych, samorządowcy, Inspekcja 

Weterynaryjna i Sanepid, również poprosiliśmy na to następne, które odbędzie się jutro, 

przedstawicieli RDOŚu. Na tych spotkaniach przede wszystkim poruszamy sprawy związane z 

sytuacją na granicy, gdzie jesteśmy informowani przez poszczególne służby mundurowe o 

sytuacji, zaczynając przede wszystkim od Straży Pożarnej poprzez Policję, Wojsko i służby, które 
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również uczestniczą czasami w akcjach, jak Straż Pożarna, czy też leśnicy. Również są poruszane 

bardzo ważne sprawy związane z bezpieczeństwem na drogach dlatego też zaprosiliśmy na 

spotkanie przedstawicieli RDOŚ, gdyż są pewne problemy z wycinką drzew, które stanowią 

zagrożenie, a więc suchych, gdzie różne odpowiedzi otrzymujemy. Takie spotkania też odbyliśmy 

u Pana Wojewody, gdzie byli przedstawiciele RDOŚ i różne kwestie wyjaśniliśmy. Kolejna 

sprawa związana z bezpieczeństwem to jest dość duża populacja żubrów i szkody, które 

wyrządzają na naszych polach, jak również dość duża, bezwzględnie duża populacja wilka, która 

już ograniczyła populację naszych piesków np. w gminie Narewka, to już do 90% dochodzi 

zagryzienie psów przez wilki. Ja nieraz pokazywałem drastyczny filmik z mojej miejscowości 

rodzinnej, gdzie wilki zaatakowały w nocy bezbronnego pieska i niestety zagryzły. Mówi się, że 

są niegroźne, ale są groźne, bo nawet jak dziecko zobaczy wilka, to na pewno nie z bajki 

Czerwonego Kapturka, tylko tak naocznie. Ponadto były poruszane takie bieżące kwestie, które 

dotyczyły już tak bezpośrednio bezpieczeństwa na drogach związanych z potrąceniem zwierząt 

dzikich, chodzi o żubry i łosie i później cała procedura związana z utylizacją czy też 

uśmierceniem danego zwierzęcia poprzez służby. I to też było tematem naszych spotkań. 

Radna Katarzyna Jakubowska: Jeżeli chodzi o szkody powodowane przez zwierzęta, 

np. przez wilki to wiem, że procedura odszkodowawcza, jeżeli chodzi o rolników to czy taka 

informacja, że składa się wnioski do RDOŚ mogłaby się pojawić na stronach internetowych 

naszego Starostwa? 

 Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Nie ma żadnego problemu, ale taka informacja 

jest na stronach urzędów gmin, bo rolnicy w gminach mogą takie wnioski pobrać. Jeżeli chodzi o 

odszkodowania za szkody wyrządzone przez żubry, to pismo wystosowaliśmy do Ministerstwa o 

uproszczoną procedurę, bo dotychczas było tak, że do końca marca trzeba było zgłosić swoje 

szkody i można było dostać odszkodowanie w wysokości 30% swoich zasiewów, ale po raz drugi 

już nie można było złożyć. My wnioskowaliśmy, że po 30 marca również są szkody wyrządzane 

przez żubry i powinna być możliwość powtórnego zgłoszenia takiej szkody. Jutro temat 

odszkodowań też będzie poruszany na zarządzaniu kryzysowym, jak będą jakieś szczegóły to 

przekażę na sesji.  

Radni więcej pytań i uwag nie zgłosili do przedstawionej informacji. 

Komisja przyjęła informację o działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego. 

 

Do punktu 5-go: 

 

W powyższym punkcie Komisja zapoznała się z informacją o realizacji powiatowego 

programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku 

publicznego. 

Radni pytań i uwag nie zgłosili do przedstawionej informacji. 

Komisja przyjęła informację o realizacji powiatowego programu zapobiegania 

przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego. 

 

Do punktu 6-go: 

 

W powyższym punkcie Komisja zapoznała się z informacją na temat gospodarki leśnej w 

Nadleśnictwach z terenu Powiatu Hajnowskiego. 
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Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Mam tutaj wnioski od niektórych radnych, aby 

na naszych Komisjach uczestniczyli również przedstawiciele omawianych spraw, a więc 

Nadleśnictw. Policji czy też Straży Pożarnej. Oni oczywiście będą na sesji i będą przedstawiać, 

natomiast jeżeli będzie taka potrzeba, aby uczestniczyli również w komisjach to takie zaproszenie 

będziemy wysyłać. Natomiast na tę chwilę, jeżeli będą jakieś pytania do Nadleśnictw, do Policji 

czy Straży Pożarnej bardzo proszę przekażemy wszystko jeszcze dzisiaj, żeby do sesji były 

odpowiedzi. Pamiętam, że kiedyś na komisjach również byli uczestnikami, natomiast w 

poprzedniej kadencji takich doświadczeń nie prowadziliśmy, bo to zależy od Komisji. Wiadomo, 

że na sesji jest cała Rada i te informacje są skrupulatnie przekazywane, ale gdyby były jakieś 

pytania, to proszę jeszcze dzisiaj przekazać. 

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Siemieniuk: Czy Państwo potwierdzają głos 

Starosty, żeby przedstawiciele byli obecni na Komisji? 

Radny Jerzy Sirak: Na komisji nie. 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Ale są sugestie od niektórych radnych, żeby 

uczestniczyli. 

Radny Jerzy Sirak: Ja rozumiem, że propozycja Pana starosty jest, żeby nie 

uczestniczyli na komisjach, bo to chyba nie ma takiej potrzeby. 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Tak, ale są niektóre głosy, żeby byli, ale i tak 

pokazują informację na sesjach. 

Radny Jerzy Sirak: Potrzeby to takiej nie ma, ale gdyby w czasie komisji dodatkowe 

pytania wyszły to do sesji jest czas, żeby Nadleśniczych, czy inne służby poinformować, że 

dodatkowe informacje są potrzebne. A wnioski z tego sprawozdania same się cisną, że tam, gdzie 

jest normalna gospodarka leśna w Nadleśnictwie Żednia, to roczne pozyskanie jest na poziomie 

153 tys. m3, a Białowieża i Hajnówka – 0. Gruszki trochę tylko dlatego, że jest budowa drogi i 

pozyskanie jest związane z wycinką drewna pod budowę drogi. 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Będziemy wnioskować do Lasów, aby sprzedaż 

tego drewna, które jest pozyskiwane z wycinki w pasach drogowych było przeznaczone dla 

naszych przedsiębiorców. Przez poprzednią kadencję prosiliśmy wielokrotnie, aby faktycznie to 

drewno, które jest pozyskiwane ze względów ochronnych, ze względów bezpieczeństwa, czy tak 

jak teraz przy budowie drogi, żeby trafiało tutaj dla naszych przedsiębiorców. 

Radny Jerzy Sirak: Trzeba z pokorą przyznać, że batalię o Puszczę Białowieską 

przegraliśmy, przegraliśmy wszyscy i to się niestety nie wróci. 

Radni więcej pytań i uwag nie zgłosili do przedstawionej informacji. 

Komisja przyjęła informację na temat gospodarki leśnej w Nadleśnictwach z terenu 

Powiatu Hajnowskiego. 

 

Do punktu 7-go: 

 

W powyższym punkcie Komisja zapoznała się z informacją na temat realizacji 

sprawowania nadzoru nad lasami nie stanowiącymi własności Skarbu Państwa na terenie Powiatu 

Hajnowskiego. 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Nadzór nad lasami nie stanowiącymi własności 

Skarbu Państwa, a więc lasami prywatnymi sprawuje starosta, ale w jego imieniu sprawują ten 

nadzór poszczególni Nadleśniczowie. Każdego roku cena za sprawowanie takiego nadzoru jest 

negocjowana z każdym Nadleśnictwem. W lasach prywatnych też obowiązuje plan urządzania 

lasu na okres 10 lat. 
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Radni pytań i uwag nie zgłosili do przedstawionej informacji. 

Komisja przyjęła informację na temat realizacji sprawowania nadzoru nad lasami nie 

stanowiącymi własności Skarbu Państwa na terenie Powiatu Hajnowskiego. 

 

Do punktu 8-go: 

 
 

 W powyższym punkcie Komisja zapoznała się z następującymi projektami uchwał na XI 

sesję Rady Powiatu: 

  

➢ Projekt uchwały RP w sprawie zmian w budżecie na 2025r. 

Skarbnik Powiatu Grażyna Świętochowska omówiła zmiany w budżecie powiatu na 2025r. 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

Opinia pozytywna:   

7 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się”  

 

➢ Projekt uchwały RP w sprawie zmian do WPF na lata 2025-2034 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

Opinia pozytywna:   

7 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się”  

➢ Projekt uchwały RP w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Hajnowski, udostępnionych dla operatorów i 

przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 
Opinia pozytywna:   

7 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się”  

 

➢ Projekt uchwały RP w sprawie przekazania Gminie Dubicze Cerkiewne zadania 

publicznego zarządzania drogą powiatową 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 
Opinia pozytywna:   

7 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się”  

➢ Projekt uchwały RP w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej 

Hajnówka na organizację przez Hajnowski Dom Kultury imprez kulturalnych o zasięgu 

powiatowym 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 
Opinia pozytywna:   

7 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się”  
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➢ Projekt uchwały RP w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z 

budżetu Powiatu Hajnowskiego dla publicznych i niepublicznych szkół i placówek 

prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 

terytorialnego 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 
Opinia pozytywna:   

7 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się”  

 

Do punktu 9-go: 

W sprawach różnych poruszono następujące tematy: 

1. Radna Katarzyna Jakubowska: Jak wygląda sprawa przetargu na drogę 

powiatową w Lipinach? 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: W tamtym roku był ogłoszony przetarg 

na wykonanie dokumentacji tej drogi do Lipin. Koszt był dużo wyższy niż 

posiadane środki, dlatego unieważniliśmy i ogłosiliśmy kolejny przetarg. W 

drugim przetargu nie było chętnych, dlatego Zarząd Dróg Powiatowych ogłosi 

następny przetarg.  

2. Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Chcę poinformować Państwa o kilku 

sprawach. Wicemarszałek Senatu RP Maciej Żywno zwrócił się do mnie z prośbą 

o zorganizowanie spotkania z Panem Markiem Krawczykiem, Podsekretarzem 

Stanu w Kancelarii Prezesa Rady Ministrów, wiceministra ds. społeczeństwa 

obywatelskiego, współpracy z organizacjami pozarządowymi. W programie 

rządowym jest prawie 70 mln zł do rozdysponowania na rzecz organizacji 

pozarządowych. Cieszę się, że jedno z trzech spotkań w województwie podlaskim 

odbędzie się w Hajnówce 4 marca w godz. 12-14 w Sali Nr 12. W związku z tym, 

że w sobotę odbyło się I Forum Organizacji Pozarządowych na terenie powiatu 

hajnowskiego to taką informację przekazałem, ale oczywiście będzie jeszcze 

umieszczona na stronie internetowej i na FB. 

3. Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Na najbliższej sesji planujemy 

wynagrodzić sportowców za osiągnięcia w 2024r. Będzie wynagrodzonych 6 

osób, 5 osób ze szkół średnich i 1 osoba z ósmej klasy. Natomiast na kolejną sesję 

kwietniową zaprosimy kadrowiczów z Polski z naszego powiatu, a jak się okazuje 

jest ich też 6 osób oraz zostanie wyróżniony działacz sportowy z Gminy 

Czeremcha. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji zamknął 

posiedzenie Komisji dziękując członkom Komisji za czynny udział w posiedzeniu. 

 

         Protokołowała                         Przewodniczyła 

 

               Violetta Miniuk                              Małgorzata Siemieniuk 

 


